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Posėdis įvyko 2020 m. gegužės 18 d. 13 val. nuotoliniu būdu, naudojant vaizdo konferencijų 

platformą. 

Posėdžio pirmininkas – Skirmantas Mockevičius, Tauragės regiono plėtros tarybos (toliau – 

Taryba) pirmininkas. 

Posėdžio sekretorė – Asta Levickaitė, Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų 

ministerijos Tauragės apskrities skyriaus, atliekančio Tarybos Sekretoriato funkcijas  (toliau – 

Skyrius) vyr. specialistė. 

 

Dalyvavo:   

Tauragės regiono plėtros tarybos nariai: 

1. Tadas Bartkus, Šilalės rajono savivaldybės tarybos narys; 

2. Vaidas Bendaravičius, Pagėgių savivaldybės meras; 

3. Gintaras Bertašius, Lietuvos pramonininkų konfederacijos atstovas; 

4. Rimantas Dapkus, Lietuvos regioninių tyrimų instituto atstovas; 

5. Dovydas Kaminskas, Tauragės rajono savivaldybės meras; 

6. Ligita Kazlauskienė, Pagėgių savivaldybės tarybos narė; 

7. Virginijus Liepis, Lietuvos pramonininkų konfederacijos atstovas; 

8. Algirdas Meiženis, Šilalės rajono savivaldybės meras; 

9. Sigitas Mičiulis, Tauragės rajono savivaldybės tarybos narys. 

10. Skirmantas Mockevičius, Jurbarko rajono savivaldybės meras; 

11. Daivaras Rybakovas, Jurbarko rajono savivaldybės tarybos narys; 

12. Darius Stankus, Lietuvos prekybos, pramonės ir amatų rūmų asociacijos atstovas; 

13. Eglė Stebulienė, Lietuvos Respublikos Vyriausybės paskirtas asmuo; 

Kviesti asmenys: 

1. Severinas Bartašius, Skyriaus vyr. specialistas; 

2. Vidas Bičkus, Skyriaus vedėjas; 

3. Asta Levickaitė, Skyriaus vyr. specialistė; 

 

Posėdyje dalyvavo 13 iš 14 Tauragės regiono plėtros tarybos narių (kvorumas yra). 

Nedalyvavo: Giedrė Stulginskienė. 

 

Skirmantas Mockevičius pasveikino posėdžio dalyvius, supažindino su posėdžio 

darbotvarke, pasiūlė tvirtinti darbotvarkę. 

Darbotvarkei pritarta bendru Tarybos narių sutarimu. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl AB Vilkyškių pieninės regioninės svarbos projekto. 

2. Tauragės regiono plėtros plano keitimas.  

3. Kiti klausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Dėl AB Vilkyškių pieninės regioninės svarbos projekto. 

Pranešėjas – Dovydas Kaminskas supažindino su informacija, pateikta sprendimo projekte, 

aiškinamajame rašte, kituose Tarybos nariams pateiktuose, su klausimo svarstymu susijusiuose, 

dokumentuose, atkreipė dėmesį į potencialią projekto naudą Tauragei ir visam regionui, paaiškino, 
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kad sprendimo keitimas inicijuotas gavus iš AB „Vilkyškių pieninė“ papildomą informaciją bei 

parengtus dokumentus (Verslo planas) apie planuojamą įgyvendinti projektą. 

Nuo klausimo svarstymo pareiškė nusišaliną Tarybos nariai: Darius Stankus, Sigitas Mičiulis 

(Tauragės apskrities verslininkų asociacijos tarybos nariai) ir Gintaras Bertašius (AB „Vilkyškių 

pieninė“ generalinis direktorius).  

Tarybos narių nusišalinimas priimtas bendru Tarybos narių sutarimu. Posėdyje liko 10 

Tarybos narių, kvorumas yra. 

Klausimų pranešėjui nebuvo. 

 

Skirmantas Mockevičius pasiūlė pritarti parengtam sprendimo projektui. 

Sprendimo projektui pritarta bendru Tarybos narių sutarimu. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

 

Į posėdį grįžo nuo 1 klausimo svarstymo nusišalinę Tarybos nariai Darius Stankus, Sigitas 

Mičiulis ir Gintaras Bertašius. Posėdyje dalyvauja 13 Tarybos narių. Kvorumas yra. 

 

2. SVARSTYTA. Tauragės regiono plėtros plano keitimas. 

Pranešėja – Asta Levickaitė supažindino su pažymoje dėl sprendimo projekto pateikta 

informacija. 

Klausimų pranešėjui nebuvo. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu Tarybos sprendimo projektu, pasiūlė 

pritarti. 

Pritarta bendru Tarybos narių sutarimu. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

 

6. Kiti klausimai. 

Tarybos nariai pasidalino aktualia informacija apie situacijos dėl COVID-19 valdymą, 

rajonuose veikiančias „Karščiavimo klinikas“. 

Skirmantas Mockevičius siūlo kitą posėdį organizuoti įprasta tvarka Jurbarko rajone. Dėl 

datos ir vietos bus patikslinta. Pritarta bendru Tarybos narių sutarimu. 

Daugiau klausimų svarstyta nebuvo. 

 

 

 

 

Posėdžio  pirmininkas Skirmantas Mockevičius 

 

 

 

Posėdžio sekretorė Asta Levickaitė 


